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Zápis z 3. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves, 
konaného dne 22.12.2010 v 17.00 hod. v zasedací místnosti v zelené budově 

ve dvoře úřadu městyse, nám. Republiky 107

Přítomni: Fila Jiří, Mgr.
Glos Jaroslav
Gréeová Eva
Kaňa Pavel, Ing.
Kučera Jaroslav
Košut Marek, Mgr., Bc.
Petrjánošová Soňa, Mgr.
Sládek Tomáš, Ing.
Šrámek Pavel, Bc.
Valihrach Milan
Vaněk Radek, Ing.
Zugar Pavel, Ing.

Omluveni: Krutáková Jana, Ing.
Parma Zbyněk, Ing.
Tuček Jan

Neomluveni:

Zapisovatel: Janulíková Martina

Ověřovatelé: Gréeová Eva
Šrámek Pavel, Bc.

Bod č. 1 programu – Zahájení, program 3. veřejného zasedání 
zastupitelstva městyse

3. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil místostarosta městyse 
p. Jaroslav Kučera a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, způsobem v obci 
obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 12 členů, 3 jsou omluveni. 
Zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Program 3. veřejného zasedání zastupitelstva městyse:

1. Zahájení
2. Rozpočtové opatření č. 4/2010
3. OZV č. 3/2010
4. Různé
5. Připomínky členů zastupitelstva městyse
6. Připomínky občanů
7. Závěr
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Usnesení č. 1/3/2010
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatelku p. Martinu 
Janulíkovou.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 2/3/2010
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Bc. Pavla 
Šrámka.

H: 11 pro 0 proti 1 zdržel se
Šrámek Pavel, Bc.

Usnesení č. 3/3/2010
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatelku zápisu p. Evu Gréeovou.

H: 11 pro 0 proti 1 zdržel se
Gréeová Eva

Místostarosta městyse informoval zastupitele o tom, že zápis z minulého veřejného zasedání 
zastupitelé obdrží až po ověření zápisu.

Usnesení č. 4/3/2010
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo navržený program 3. 
veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 2 programu – rozpočtové opatření č. 4/2010

Rozpočtové opatření č. 4 obsahuje příjem dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci 
dotačního programu „Podpora vinařství a vinohradnictví v JMK“ pro rok 2010. Dotace bude 
poskytnuta ve výši 35 000,- Kč. Bude použita na propagační materiály – pohlednice, 
informační brožury a papírové tašky dárkové. Celková suma projektu s názvem „Městys  
Moravská Nová Ves – místo tradic a vína v srdci slováckého Podluží“ činila 70 000,- Kč.

Usnesení č. 5/3/2010
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo rozpočtové opatření 
č.4/2010. Na straně příjmů byl rozpočet navýšen o 35 000,- celkové příjmy po navýšení činí 
27 594 300,- Kč. Na straně výdajů byl rozpočet navýšen o 35 000,- Kč, celkové výdaje po 
navýšení činí 26 206 300,- Kč.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 3 programu – OZV č. 3/2010

Obecně závazná vyhláška č- 3/2010 – o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů – o této vyhlášce se 
jednalo na minulém zasedání a kvůli chybám a nedostatkům byla odložena k přepracování. 
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Starosta městyse seznámil zastupitele a občany se zněním vyhlášky, navržený poplatek  na 
poplatníka zůstává ve stejné výši 450,- Kč na jeden rok.

Ing. Zugar – poznamenal, že jistým způsobem je částka pro studenty zvýšena. Navrhuje, aby 
úleva činila na místo 50%, poměrnou část částky na kterou student prokáže dobu studia.

Starosta – upozornil, že by byla větší práce s administrací, s ověřováním údajů apod.

Usnesení č. 6/3/2010
Zastupitelstvo Městyse  Moravská Nová Ves schválilo obecně závaznou vyhlášku č. 3/2010 o 
místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů.

H: 11 pro 0 proti 1 zdržel se
Ing. Zugar

Bod č. 4 programu – Různé

Volba statutárních zástupců do Honebního společenstva Moravská Nová Ves –  místostarosta 
Kučera podal návrh, aby statutárním zástupcem byl p. Jaroslav Glos.Ing. Zugar navrhnul, aby 
statutárním zástupcem byl  nezávislý kandidát, který by nebyl zainteresován v myslivosti a 
podal návrh, aby byl zvolen starosta městyse p. Mgr. Marek Košut. 

Ing. Vaněk – měl dotaz, co to pro obec znamená a proč je volba statutárního zástupce tak 
důležitá.

Starosta – vlastníci pozemků mají hlasovací práva podle výměry půdy, kterou drží a řeší 
komu a za jakých podmínek se pronajmou honitby. Pro obec se jedná o zanedbatelný finanční 
příjem, je to spíše o spolupráci obce podpořit toto sdružení.

Usnesení č. 7/3/2010
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo  statutárního zástupce za Honební 
společenstvo Moravská Nová Ves p. Mgr. Marka Košuta.

H: 11 pro 0 proti 1 zdržel se
Mgr. Košut

Bod č. 5 – Připomínky členů zastupitelstva městyse

Valihrach – Kdy se rozvezou kontejnery na sklo?

Starosta – kontejnery budou rozvezeny až v příštím roce. Vedením Služeb Moravská Nová 
Ves příspěvková org. bude od příštího roku pověřený p. Jaroslav Kučera.

Místostarosta městyse p. Kučera vyzval zastupitele a občany k podání návrhů kam umístit 
tyto kontejnery.
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Bod č. 6 – Připomínky občanů

p. Kučera (ul. Dolní) – poukázal na to, že by se mohla udělat prověrka svozu odpadů u 
podnikatelů, kteří nemají smlouvu s fa. Hantály. Pan Kučera taky navrhuje kontrolu usnesení, 
jestli bylo všechno to co bylo schváleno, taky řádně splněno.

p. Damašek – měl dotaz, jestli by nebyl levnější svoz odpadů přímo našimi Službami než fa 
Hantály a dotazoval se kdy bude hotový audit. Poukázal také na drahou výstavbu kabin na 
ulici Luční.

Starosta – audit se dělá každoročně, je to účetní povinnost.

p. Helešic – měl připomínku ohledně drahého el. vytápění na sběrném dvoře, zda by nebylo 
lepší, aby účetní měla kancelář na úřadu městyse. Upozornil na nepřehledné webové stránky 
městyse.

Ing. Zugar měl dotaz, zda se nebude znova projednávat zastřešení pro kulturní akce.

Starosta – zastřešení bylo  projednáváno mezi devíti zastupiteli, vedla se o tom debata. Na 
minulém zasedání to bylo odloženo i z toho důvodu, že nebyla možnost důkladně se s tímto 
projektem seznámit.  Vedla se diskuse a nebylo to zařazeno na program zasedání, protože se 
došlo k názoru, že v tuto chvíli se zastřešení realizovat nebude.

p. Kučera (ul. Dolní) – poukázal na nepřehlednost financování „hodů“ a tradici „pod 
zeleným“.

Ing. Zugar – jedná se o ocelovou konstrukci, která by byla přikryta „zeleným“ a byla by 
využívána na více účelů a zlepšila by se bezpečnost občanů, protože současné zastřešení 
nevyhovuje bezpečnostním podmínkám.

P. Kučera (u. Dolní) – měl dotaz k prodeji bývalého obecního úřadu, jestli ještě nelze zvýšit 
cenu a jestli byl vypracován znalecký posudek.

Starosta – Znalecký posudek byl vypracován. Kupní smlouva je již  zapsána na katastrálním 
úřadě a cena je uhrazena. 

Ing. Zugar – podotknul, že bývalé zastupitelstvo schválilo prodej starého obecního úřadu 
jednohlasně.

p. Strejčková – podala návrh, aby lidé, kteří nemohou z finančních důvodů zaplatit za odpad, 
mohli si tuto platbu odpracovat na veřejných pracech v obci.

Bod č. 7 programu – Závěr

Tajemnice úřadu p. Bc. Jana Janulíková přečetla výpis usnesení Zastupitelstva Městyse 
Moravská Nová Ves. Starosta Městyse Moravská Nová Ves p. Mgr. Marek Košut poděkoval 
občanům a zastupitelům za účast na veřejném zasedání a popřál jim pěkné prožití vánočních 
svátků.
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3. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves bylo ukončeno v 19.00 hod.

V Moravské Nové Vsi 3.1.2011

Mgr. Bc. Marek Košut,v.r. Jaroslav Kučera,v.r.
           starosta    místostarosta 

Ověřovatelé: Gréeová Eva,v.r.
Bc. Šrámek Pavel,v.r.

Zapisovatel: Janulíková Martina,v.r.




